
1 

 

 

Οδυσσέας Κωνσταντινόπουλος 
Ε’ Αντιπρόεδρος 

Βουλευτής Αρκαδίας – ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας, κ. Α. Γεωργιάδη 

ΘΕΜΑ: Οι σοβαρές ελλείψεις και τα προβλήματα στο Παναρκαδικό Νοσοκομείο Τρίπολης 
συνεχίζονται με τους γιατρούς και τους νοσηλευτές να βρίσκονται σε απόγνωση.  

Στις 12 Μαΐου επισκέφτηκα το Γενικό Παναρκαδικό Νοσοκομείο Τρίπολης. Συζητώντας με το 
ιατρικό, νοσηλευτικό, βοηθητικό και παραϊατρικό προσωπικό διαπίστωσα ότι οι σημαντικές 
ελλείψεις και τα προβλήματα που είχα αναφέρει στην με αριθμ. 3506/29.02.2024 Ερώτηση μου 
μετά την επίσκεψη στις 26 Φεβρουαρίου 2024 αλλά και με την αριθμ.31/06.10.2020 Επίκαιρη 
Ερώτηση μου όχι απλά παραμένουν αλλά δυστυχώς συνεχίζουν να διευρύνονται. 

Η κατάσταση στο Γενικό Παναρκαδικό Νοσοκομείο είναι μια ακόμα απόδειξη ότι το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας στη χώρα μας βρίσκεται σε αποδρομή. Για να γίνω πιο συγκεκριμένος και με 
στοιχεία όπως τα κατέγραψα από την πρόσφατη επίσκεψή μου, στις ελλείψεις και τα 
προβλήματα ορισμένων τμημάτων του Νοσοκομείου περιλαμβάνονται τα κάτωθι: 

Προβλέπονται σύμφωνα με την υπ' αριθμ. Α3α/17738 Κοινή Υπουργική Απόφαση: Οργανισμός 
του Παναρκαδικού Γενικού Νοσοκομείου Τρίπολης "Η ΕΥΑΓΓΕΛΙΣΤΡΙΑ" ΦΕΚ 3320/21-09-2017 
τ.Β2 και η τροποποίησή του ΦΕΚ 4930/5.11.2018 τευχ.2ο. 

5 Γυναικολόγοι ενώ υπηρετούν 2 Γυναικολόγοι,  
4 Ουρολόγοι ενώ υπηρετούν 2 Ουρολόγοι, 
6 Ακτινολόγοι ενώ υπηρετούν 1 Ακτινολόγος,  
2 Γαστρεντερολόγοι ενώ υπηρετούν 1 Γαστρεντερολόγος,  
6 Ορθοπεδικοί ενώ υπηρετούν 1 μόνιμος Ορθοπεδικός και 1 επικουρικός,  
5 Νεφρολόγοι ενώ υπηρετούν 2 Νεφρολόγοι,  
5 Νευροχειρουργοί ενώ υπηρετούν 3 Νευροχειρουργοί από τους οποίος ο ένας είναι  
επικουρικός, 
6 ιατροί για Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ) ενώ υπηρετούν 3 ιατροί σχετικών 
ειδικοτήτων 
9 Χειρουργοί ενώ υπηρετούν 4 Χειρουργοί  
10 Παθολόγοι ενώ υπηρετούν 4 Παθολόγοι  
6 Αναισθησιολόγοι ενώ υπηρετούν 4 Αναισθησιολόγοι όπου καλύπτουν έως 24 εφημερίες. Οι 
δύο είναι προς συνταξιοδότηση με συνεχόμενες παρατάσεις. 

Επίσης στην πρόσφατη προκήρυξη τέλος Απριλίου 2025, για την πλήρωση ειδικευμένων ιατρών, 
δεν προβλέφθηκαν προσλήψεις για θέσεις γυναικολόγων και ουρολόγων παρά τις 
προαναφερθείσες σοβαρές ελλείψεις.  

Ελλείψεις και προβλήματα παρατηρούνται και στο νοσηλευτικό προσωπικό έχουν ως 
αποτέλεσμα: 

 Να πραγματοποιούνται συνεχώς εσωτερικές μετακινήσεις για την κάλυψη κενών. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5902

Ημερομ. Κατάθεσης:

5/6/2025
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 Να παραβιάζονται οι ευρωπαϊκοί και εθνικοί κανόνες της 11ωρης συνεχόμενες ώρες 
καθημερινής ανάπαυσης μεταξύ δύο διαδοχικών ημερών εργασίας, αφού οι 
περισσότεροι νοσηλευτές εργάζονται πέραν του ωραρίου τους για να καλύψουν τις 
ανάγκες του Νοσοκομείου. 

 Και αυτό ενώ για ένα πλήρες κυκλικό ωράριο του νοσηλευτικού προσωπικού αμείβονται 
υπερωριακά με μόλις 100-150€ μηνιαίως. 

Σοβαρές ελλείψεις παρουσιάζονται και σε βοηθητικό προσωπικό με το πρόβλημα να είναι πιο 
έντονο σε: 

 Βοηθούς θαλάμου.   

 Τραυματιοφορείς. 

 Προσωπικό για πλυντήρια. 

 Παραϊατρικό προσωπικό, διοικητικό προσωπικό, τεχνικό προσωπικό και εργάτες. 

Οι ελλείψεις ιατρικού προσωπικού έχουν εξαιρετικά δυσμενή επίδραση στις συνθήκες 
εργασίας, την πίεση που νιώθουν οι εργαζόμενοι και τα κενά που παρατηρούνται στο 
πρόγραμμα των εφημεριών.  

Επιπλέον οι διαπιστωμένες ελλείψεις προσωπικού έχουν εμφανέστατη επίδραση στη 
λειτουργία του νοσοκομείο με εμφανέστατες συνέπειες: 

 Ενώ βάση οργανισμού το Νοσοκομείο έπρεπε να προσφέρει 420 κλίνες, οι ανεπτυγμένες 
κλίνες είναι μόλις 229 κλίνες όπου 24 κλίνες είναι του ψυχιατρικού. 

 Δεν εφημερεύουν κλινικές καθημερινά ενώ το Παναρκαδικό Νοσοκομείο εφημερεύει 
καθημερινά και δέχεται περιστατικά από όμορους νομούς 

 Δεν εφημερεύουν παράλληλα ειδικότητες όπως για παράδειγμα ουρολόγος και 
νεφρολόγος, γυναικολόγος. 

 Σε τακτικά ραντεβού δεν γίνονται μαστογραφίες (παρά μόνο σε ογκολογικούς ασθενείς), 
αξονικές, υπέρηχοι και μαγνητικές αλλά μόνο κατόπιν εισαγωγής του ασθενούς καθώς 
δεν υπάρχει προσωπικό για να εξυπηρετήσει τους πολίτες.   

Εξαιρετικά σοβαρό θεωρούνται τα προβλήματα και στο ΤΕΠ όπου παρατηρείται: 

 Έλλειψη Ιατρών για επείγουσα ιατρική. 

 Ελλείψεις διαλογής ασθενών. 

 Λόγω έλλειψης προσωπικού λειτουργεί ημερήσια νοσηλεία μόνο στην πρωινή βάρδια. 

 Εμφανής φθορά φορείων και αμαξιδίων τα οποία χρήζουν άμεσης αντικατάστασης. 

Έντονο πρόβλημα αντιμετωπίζει η Μαιευτική / Γυναικολογική κλινική όπου οι 2 μόνιμοι και 3 
ειδικευόμενοι δεν αρκούν να καλύψουν τις εφημερίες με αποτέλεσμα να απαιτείται διακομιδή 
σε άλλα νοσοκομεία γυναικών που γεννούν εάν δεν καλύπτεται η εφημερία ενώ όλο και 
περισσότερες γυναίκες αναγκάζονται να πάνε στην Αθήνα για να γεννήσουν. 
 
Σοβαρό πρόβλημα αναμένεται να δημιουργηθεί και στη λειτουργία των εργαστήριων 
(αιματολογικό, μικροβιολογικό, βιοχημικό και ορμονολογικό) όπου αναμένεται να 
αποχωρήσουν 6 άτομα έως τέλος χρόνου αφήνοντας τεράστιο κενό. 

Τέλος η μεταφορά της Ψυχιατρικής κλινικής στην 6ης Υγειονομικής Περιφέρειας έχει γίνει μόνο 
διοικητικά ενώ  σε επίπεδο οικονομικής διαχείρισης παραμένει στο Νοσοκομείο με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται για τη λειτουργία της. 
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Ερωτάται βάσει των ανωτέρω ο κ. Υπουργός:   

1. Αμφισβητεί το γεγονός ότι σε σχέση με τα στοιχεία που μου χορήγησε με την 
αρ.πρωτ.:12912/29.04.2024 απάντηση του πριν από ένα χρόνο  η κατάσταση στο 
Παναρκαδικό Νοσοκομείο Τρίπολης να είναι χειρότερη; 

2. Ποιες από τις διαδικασίες πρόσληψης προσωπικού για το Νοσοκομείο που αναφέρονται 
στην απάντηση του έχουν ολοκληρωθεί και σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι υπόλοιπες; 

3. Ποιες νέες θέσεις θα προκηρυχθούν για να καλυφθούν με μόνιμο τρόπο σύμφωνα με τον 
προγραμματισμό προσλήψεων του Υπουργείου; 

4. Υπάρχει πρόβλεψη ανάπτυξης κλινών για να φτάσουμε στον προβλεπόμενο αριθμό κλινών 
βάσει οργανογράμματος; 

5. Θα προβλεφθούν περαιτέρω ουσιαστικά κίνητρα ειδικά για θέσεις ιατρικού και 
νοσηλευτικού προσωπικού στο ΕΣΥ που παρέμειναν άγονες όπως ενδεικτικά αυτές του 
ακτινολογικού τμήματος του Παναρκαδικού Γενικού Νοσοκομείου; 

6. Σε ποιες ενέργειες σκοπεύει να προβεί το Υπουργείο Υγείας για την αντιμετώπιση των 
σοβαρών προβλημάτων σε υποδομές και υλικό του Παναρκαδικού Νοσοκομείου και με 
ποιο χρονοδιάγραμμα; 

7. Στο νέο φορέα που έχει δημιουργηθεί στην 6η Υγειονομική Περιφέρεια προβλέπεται 
οργανόγραμμα για το πώς θα λειτουργεί σε επίπεδο στελέχωσης και οικονομικού 
προϋπολογισμού; 
 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  

 

ΟΔΥΣΣΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΠΟΥΛΟΣ 




